
Małgorzata Suchanowska 
Radna Rady Miasta Lublin Lublin dnia 10.08.2022r. 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublin 
Za pośrednictwem Jarosława Pakuły 
Przewodniczącego Rady Miasta Lublin 

INTERPELACJA 

w sprawie zgłoszenia budowy ul. Sławinek w Lublinie w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg 

Zwracam się do Pana Prezydenta o wsparcie działań Komitetu Budowy ul. Sławinek 

i proszę o poinformowanie mnie o toku realizacji ww. inwestycji. Przedstawiam wniosek 

Komitetu z dnia 01.08. 2022r. (Zał. nr 1.), który w całości obrazuje problem związany 

z budową ul. Sławinek. Sprawa jest priorytetowa. 

Z wyrazami szacunku 

�dt)��
Małgorzata Suchanowska 

Do wiadomości 

1. Za pośrednictwem Pana J. Pakuły Przewodniczącego Rady Miasta Lublin do

wiadomości Rada Dzielnicy Sławin i Komitetu Budowy ul. Sławinek.



Komitet Reprezentantó\/\i 

ulicy Sławinek, 

reprezentowany przez: 

Tadeusz Szydłowski 

ul. Sławinek 52 

20-818 Lublin

Lublin, 1.08.2022 r. 

Pan 

Jarosław Pakuła 

Przewodniczący Radny Miasta Lublin 

Plac Króla Władysława Łokietka 1 

20-109 Lublin

W imieniu mieszkańców ul. Sławinek w Lublinie zwracam się z prośbą o poparcie naszego 

wniosku dotyczącego budowy ulicy Sławinek w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

ogłoszonego na stronach Ministerstwa Infrastruktury naboru wniosków do realizacji zadań miejskich. 

Załącznik: 

Pismo skierowane do Prezydenta Miasta Lublin 



Komitet Reprezentantów 
ulicy Sławinek, 
reprezentowany przez: 
Tadeusz Szydłowski 
ul. Sławinek 52 
20-818 Lublin

Szanowny Panie Prezydencie, 

Pan 
Krzysztof· 

Lublin, dnia 1.08.2022 r. 

Prezyd ta Miasta Lublin 
Plac róla Władysława Łokietka 1 
2 -109 Lublin 

dowiedzieliśmy się, że Ministerstwo Infrastruktury ogłosiło nabór wniosków do realizacji zadań miejskich 

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. 

W związku z powyższym w imieniu mieszkańców ulicy Sławinek w Lublinie po raz kolejny 

wnoszę o realizację budowy naszej ulicy w roku kalendarzowym 2023 r. 

Na podstawie wykonanej pełnej dokumentacji i na wniosek złożony przez Prezydenta Miasta 

Lublin, reprezentowanego przez Dyrektora Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie, Wydział Architektury 

i Budownictwa Urzędu Miasta Lublin przekazał pismo informujące o zatwierdzeniu projektu 

budowlanego i wydaniu decyzji nr 594/21 o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej. W/w decyzja 

jest ostateczna i nie ma żadnych przeszkód na jej realizację. 

Temat budowy ulicy Sławinek był wielokrotnie omawiany z Panem Prezydentem podczas spotkań 

indywidualnych oraz na spotkaniu mieszkańców dzielnicy Sławin w miesiącu listopadzie 2021 r. 

W trakcie tych spotkań Pan Prezydent popierał nasze starania o budowę ulicy Sławinek. 

Budowa ulicy Sławinek jest też priorytetowym zadaniem Radnych Dzielnicy Sławin. Od kilku lat 

umieszczana jest w propozycjach RD do budżetu miasta, także na rok 2023 to priorytet. 

Pragnę nadmienić, że jest to jedyna ulica po stronie Ogrodu Botanicznego w tej części dzielnicy, 

która po wybudowaniu będzie posiadać odpowiednią szerokość umożliwiającą wymijanie się 

pojazdów nie tylko mieszkańców, ale także poprawi dojazd pojazdów służb ratowniczych 

i komunalnych. W szerokości od ogrodu botanicznego do ulicy 

Ulica Sławinek jest także najkrótszym połączeniem ulicy Północnej z ulicą Willową oraz obwodnicą 

Lublina. 

Na dzień dzisiejszy ulica nie posiada żadnego oświetlenia i przejście nią po zapadnięciu zmroku bez 

latarki jest niebezpieczne, chociażby ze względu na doły, które powstają po opadach atmosferycznych. 

Droga posiada znaczny spadek, w związku z tym podczas większych opadów ulicą płynie „rzeka", która 

tworzy dziury i wyrwy. Woda deszczowa wpływa także do garaży położonych poniżej poziomu drogi 

oraz spływa na nowo wybudowane posesje przy ulicy Północnej. Powstające w drodze ubytki, po 

monitach mieszkańców, są co prawda na bieżąco uzupełniane (aby zniwelować niebezpieczeństwo 

wypadku np. złamanie ręki lub nogi oraz uszkodzenia zawieszenia w pojazdach). Jednak są to działania 

doraźne i krótkotrwałe. 

Oprócz braku oświetlenia, bardzo duże zagrożenie dla bezpieczeństwa mieszkańców korzystających 

z drogi, szczególnie dzieci uczęszczających do szkoły, stwarza także brak chodnika. 

W związku z tym, że ulica nie jest utwardzona mieszkańcy mają również ogromny problem 

z unoszącym się pyłem, który po przejechaniu samochodów (a ruch na ulicy jest coraz większy) osiada 



na oknach, elewacjach i pojazdach parkujących przed posesjami oraz wdziera się do mieszkań, 
powodując reakcje alergiczne układu oddechowego u dzieci i osób starszych. 

W naszej dzielnicy realizowane się inne inwestycje, pomimo że ich koszty niejednokrotnie 
przewyższają koszt budowy ulicy Sławinek. Natomiast budowa naszej ulicy jest pomijana i spychana 
na plan dalszy z uzasadnieniem, że brak jest odpowiednich funduszy na ten cel. 

W związku z powyższym zwracamy się z pytaniem, kiedy w końcu zostaną zauważone problemy 
mieszkańców, a oni zostaną potraktowani poważnie i doczekają się budowy drogi. 

Mamy nadzieję, że tym razem nasz postulat zostanie rozpatrzony pozytywnie i wniosek

o wybudowanie ulicy Sławinek zostanie zgłoszony do realizacji w ramach Rządowego Funduszu

Rozwoju Dróg. Jesteśmy przekonani , że nasz wniosek spełnia warunki, by otrzymać dofinansowanie
z w/w funduszu.

Jesteśmy gotowi na podjęcie rozmów związanych z realizacją tej inwestycji. 

Załączniki: 

Z poważaniem 
�77/..t-'" /,/,/Z 

Tadeifs� Szydłowski 

1. Listy osób popierających budową ulicy Sławinek (17 stron - 402 podpisy).
2. Kopia pisma dotyczącego zatwierdzenia projektu budowy i wydania decyzji nr 594/2021

o zezwoleniu na realizację inwestycji drogowej.

Do wiadomości: 

1. Pan Artur Szymczyk- Zastępca Prezydenta Miasta Lublin ds. Inwestycji i Rozwoju, Plac Króla
Władysława Łokietka 1, 20-109 Lublin.

2. Pan Kazimierz Pidek - Dyrektor Zarządu Dróg i Mostów w Lublinie, ul Krochmalna 13j, 20-401 Lublin.
3. Pan Michał Krawczyk - Poseł na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej.
4. Pani Marta Wcisło - Posłanka na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej.
5 .. fan Jarosław J>akuła - Przewodniczq� Radny Miasta Jublin,/lac_ Króla_ Władysława łoki_et'5_r;L�,

20-109 Lublin.
6. Pan Stanisław Brzozowski - Radny Miasta Lublin, Plac Króla Władysława łokietka l, 20-109 Lublin.
7. Pan Grzegorz Breś- Radny Miasta Lublin, Plac Króla Władysława łokietka 1, 20-109 Lublin
8. Pan Marcin Bubicz- Radny Miasta Lublin, Plac Króla Władysława łokietka 1, 20-109 Lublin.
9. Pan Zbigniew Jurkowski - Radny Miasta Lublin, Plac Króla Władysława Łokietka 1, 20-109 Lublin.
10. Pani Jadwiga Mach - Radna Miasta Lublin, Plac Króla Władysława łokietka 1 ,20-109 Lublin.



Rada i Zarząd Dzielnicy Sławin 

ul. Sławinkowska 50 

20-810 Lublin

Lublin 31.07.2022 

Komitet Reprezentantów ulicy Sławinek, 

reprezentowany przez: 

Tadeusz Szydłowski 

ul. Sławinek 52 

20-818 Lublin

Jako Rada Dzielnicy Sławin wyrażamy pełne poparcie dla realizacji budowy ul. Sławinek. 

Inwestycja ta od 2015 roku zgłaszana jest przez Radę jako jedna z propozycji do budżetu 

Miasta Lublin. Na rok 2023 zamieszczona została na pozycji pierwszej, jako zadanie 

priorytetowe. 

Z poważaniem: 

Przewodnicząca Rady 
Dzi�yr51awin 

�a�4a 

Przewodniczący Zarządu 
Dzielnicy ławin 




